

顺利通过严苛审核，成功斩获 HSE（健康、安全、环境）管理体系认证证书！

HSE 是国际公认的权威管理标准，也是衡量企业安全生产、职业健康、绿色环保实力的核心标尺，审核标准严苛、认证含金量极高。本次成功取证，标志着 SMHK 的 HSE 综合管理水平正式跻身行业标准行列，企业规范化、专业化发展再添硬核背书！

一直以来，SMHK 始终坚守**安全、健康、绿色**的发展理念，将 HSE 管理体系深度融入生产运营、项目管理全流程。通过常态化安全隐患排查、员工健康培训、精细化环保管控等一系列扎实举措，全方位筑牢安全生产防线，践行绿色发展责任，切实保障团队与项目安全有序推进。

这份荣誉，是权威机构对公司综合实力与社会责任的高度认可，也是全体员工共同坚守的成果。

未来，SMHK 将以此次认证为新起点，持续优化 HSE 管理体系，严守安全底线、深耕品质服务、践行绿色初心，以更专业、更规范的管理能力，助力企业高质量可持续发展！



SMHK has successfully passed rigorous assessments and officially obtained the HSE (Health, Safety and Environment) Management System Certification!

The HSE certification is an internationally recognized authoritative management standard and a core benchmark for evaluating an enterprise's capabilities in work safety, occupational health and environmental protection. With extremely strict assessment criteria and high industry credibility, this certification marks that SMHK's comprehensive HSE management capabilities have reached industry-standard levels, serving as solid proof of the company's standardized and professional development.

Adhering to the development philosophy of **safety, health and sustainability**, SMHK has fully integrated the HSE management system into the entire process of production, operation and project management. Through regular safety hazard inspections, staff health training and refined environmental management, the company has built a solid line of defense for safe production, fulfilled green development responsibilities, and ensured the stable and safe progress of all teams and projects.

This honor is not only high recognition of the company's comprehensive strength and social responsibility from authoritative institutions, but also a fruitful achievement made by all employees through consistent dedication.

Taking this certification as a new starting point, SMHK will continue to optimize its HSE management system, strictly uphold safety principles, improve service quality and practice green development concepts. We will empower the company's high-quality and sustainable development with more professional and standardized management capabilities!